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Kuohijoen Kyläyhdistys-Vepari ry    
VUOSIKOKOUS la 27.4.2024 klo 15 – 15.51  
Veparin talolla 
 
Osallistujat 25 henkilöä liitteenä olevan listan mukaan. 
 
PÖYTÄKIRJA 
 

1) Kokouksen avaus 
Jouko Saarikko avasi kokouksen. 

 
2) Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3) Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, pöytäkirjantarkastajat 
ja kaksi ääntenlaskijaa 
Kokouksen puh.johtajaksi valittiin Jouko Saarikko ja sihteeriksi 
Jaana Jokinen. Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin 
Sirpa Kuisma ja Kimmo Mäkinen. 

 
4) Hyväksytään kokouksen esityslista 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista asialistaksi. 
 

5) Esitetään vuoden 2023 tilinpäätös, toimintakertomus ja  
 toiminnantarkastajien lausunto 
Jaana Jokinen esitteli toimintakertomuksen pääkohdat ja 
tilinpäätöksen olennaisimmat luvut sekä toiminnantarkastajien 
lausunnon. Aikataulusyistä koko poikkeuksellisen pitkän 
toimintakertomuksen kokonaan lävitse ääneenlukua ei tällä kertaa 
tehty. 
Tosite- ja tilinpäätösmateriaali kiersi kokouksen osanottajien 
tutustuttavana. 
Toimintakertomus- ja tilinpäätöskopiot sovittiin lähetettäväksi 
halukkaille sähköpostiin, ja tätä tarkoitusta varten kiersi 
sähköpostiosoitelista. 

   
6) Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden 

myöntämisestä hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille 
Päätettiin yksimielisesti vahvistaa tilinpäätös ja myöntää 
vastuuvapaus hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille. 

 
7) Valitaan hallituksen jäsenet ja varajäsenet vuodelle 2024. Valitaan 

hallitukselle puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja. Valitaan 
yhdistykselle sihteeri, rahastonhoitaja sekä muut mahdollisesti 
tarvittavat toimihenkilöt.  
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Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin Jouko Saarikko. Hallituksen 
varapuheenjohtajaksi valittiin Arto Virtanen. Hallituksen varsinaisiksi 
jäseniksi valittiin Kaija-Leena Lindstedt, Mika Tervaniemi, Tero 
Jokinen ja Asta Miettinen. Hallituksen varajäseniksi valittiin Jarmo 
Ali-Kippari ja Leo Vuorinen. 
Hallituksen ulkopuoliseksi sihteeri/rahastonhoitajaksi valittiin 
edelleen Jaana Jokinen. Tapahtumatuottajana jatkamaan valittiin 
Sinikka Peura. Nettivastaavana jatkaa Arto Virtanen.   
Todettiin, että markkinointitiimiin ja mahdollisiin muihin 
tarpeelliseksi osoittautuviin toimikuntiin kutsutaan toimijoita tarpeen 
mukaan. 

 
8) Valitaan kaksi varsinaista toiminnantarkastajaa ja yksi  

 varatoiminnantarkastaja. 
Varsinaisina toiminnantarkastajina jatkavat Ossi Ali-Kippari ja  
 Kimmo Mäkinen. Varalla jatkaa Antti Autere. 

   
9) Vuoden 2024 hallituksen toimintasuunnitelma, jonka esitteli Jaana 

Jokinen: 
• 27.4.2024 kyläyhdistyksen 20-vuotisjuhla 
• kevään suurtalkoot la 18.5.2024 klo 9, erillinen tekninen tiimi 

suunnittelee työkohteet 
• Kyläasumisen messut la-su 2.-9.6.2024 Luopioisten 

liikuntahallilla. Messuille osallistuminen osa Avoimet Kylät-
tapahtumaa. 

• Veparilla kesäkauppa lauantaisin ajalla 29.6. – 3.8., la 29.6. 
pihakirppis, mahdollisesti taidekäsityömyyntiä, 
lasinpuhallusnäytös ym. 

• yhteislaulutilaisuus Veparilla pe 5.7.2024. 
• 18.-21.7.2024 Kukkian Keitaalla VTCF:n kesätapahtuma, jossa 

lienee tulossa avoimet ovet tms. toimintaa kylän väellekin 
• teatterimatka Sappeeseen ”Rekkamies”-näytelmää katsomaan 

ke 24.7.2024, liput omakustanteiset 
• unikeonpäivä la 27.7.2024 alkaen klo 9 
• venetsialaiset la 31.8.2024 yhteistyössä kylän yrittäjien 

kanssa, pihakirppis, metsäkirkko, ulkotulia jossakin muodossa 
• grillikatoksella kesäkauden päättäjäiset la 21.9.2024 
• pikkujoulu Veparilla la 30.11.2024. 
• Lisäksi kyläyhdistyksen aktiiveja osallistuu lukuisiin 

koulutuksiin, webinaareihin ja yhteistilaisuuksiin (mm. 
Yhteinen Pälkäne -hanke, kyläkummitoiminta, liikunnalliset ja 
kulttuurilliset yhteismatkat omarahoitteisesti ym) 

 
Jouko Kuisman pyytämä puheenvuoro käsitteli Kuohijoen historiikki-
kirjaa, jonka Leila Palo toimituskuntineen julkaisi v. 2015. Kirjan 
painos on loppuunmyyty. Jouko Kuisma esitti, että kyläyhdistys 
selvittäisi olisiko lisäpainokselle kysyntää.  
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Lisäpainokseen olisi hyvä tuoda uuttakin sisältöä mm. sisällissodan 
ajalta sekä lisää valokuvia. Leila Palon perikuntaa edustavan Timo 
Palon kanssa oli käyty alustavia keskusteluja kirjan 
julkaisuoikeuksien siirtämisestä kyläyhdistykselle, ja saatu tietoa, 
että perikunta suhtautuu tähän myönteisesti. Näistä lähtökohdista 
jatketaan asian työstämistä eteenpäin. 
Historiikki-asia hyväksyttiin lisättäväksi toimintasuunnitelmaan. 
 
Toimintasuunnitelma vahvistettiin yksimielisesti. 

 
 10) Vahvistetaan tulo- ja menoarvio 
  sekä yhdistyksen liittymis- ja jäsenmaksun suuruus. 
  Jaana Jokinen esitteli toimintasuunnitelman pohjalta laaditun 
  tulo- ja menoarvion (liite), joka oli -545,00 euroa alijäämäinen. 

Talousarvio vahvistettiin yksimielisesti ja vahvistettiin myös, että 
liittymis- ja jäsenmaksua ei edelleenkään peritä. 

 
 11) Muut asiat 

• Kimmo Mäkinen informoi, että Kukkian Keitaalle on hankittu 
defibrillaattori. Todettiin, että laitteen käyttöön olisi hyvä 
järjestää halukkaille perehdytystä. 

• Antti Autere uudisti 17.9.2020 kyläyhdistyksen 
vuosikokoukselle jättämänsä Lammintie 1:n palotallin 
ostotarjouksen 5000 euroa. Autereen mukaan paloauto 
Paavon säilytyspaikka olisi ehkä mahdollista saada Munkki ja 
Rinkelin piharakennustiloista. Hallitus ottaa asian 
käsiteltäväksi. 

• Reijo Anttonen esitti, että Lammintien varressa Kuohijärven 
sataman molemmin puolin kasvavia pajupusikoita olisi hyvä 
raivata, jotta järvimaisema saadaan paremmin esille. 
Raivausasiaan palataan syksymmällä, kun satamaa ympäröivä 
maasto on kuivempana. 

• Ipsa Syrjänen toi esille huolen kylänraitin ajonopeuksista 
varsinkin erittäin ahtaalla Munkki ja Rinkelin kohdalla. 
Todettiin asiaa selvitellyn jo vuosia sitten, mutta sen kanssa 
ei päästy etenemään ely-keskuksen kanssa käytyjen 
selvittelyjen jälkeen. Tero Jokinen totesi, että hän oli 
valmistanut aikoinaan ”Aja hiljaa” -kyltit mainittua kohtaa 
varten, mutta niitä ei useimpina vuosina sittemmin ole 
asennettu tienvarteen.  Päätettiin ottaa nopeusasia uuteen 
selvittelyyn. Kyläyhdistyksen sihteeri on yhteydessä ely-
keskukseen ja kysyy neuvoja mitä kenties olisi tehtävissä. 
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 12) Kokouksen päättäminen 
  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.51. 
 
  Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
  ________________________    ______________________ 
   Jouko Saarikko, puh.joht.   Jaana Jokinen, sihteeri 
 
 
  ________________________     _____________________ 
  Sirpa Kuisma                 Kimmo Mäkinen 
  pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
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osallistujaluettelo 
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